



Protokoll styrelsemöte S15

Närvaro:	Jacob Gradén	Ordförande
	Pernilla Andersson	Sekreterare
	Johan Bjarnevik	SRD-ordförande
	Ola Bodin	Källarmästare
	Niclas Ellberg	Sexmästare
	Linus Åkesson	Skattmästare
	Nicholas Mårtenssoon	Programmästare
	Mikael Brattmo	Cafémästare

- §1 OFMÖ
- §2 Tid och sätt Tid och sätt godkändes.
- §3 Adjungeringar Inga adjungeringar.
- §4 Föredragningslista Föredragningslistan godkändes.
- §5 Förföregående mötes protokoll(S13) Förföregående mötes protokoll godkändes.
- §6 Föregående mötes protokoll S14 Föregående mötes protokoll godkändes.
- §7 Meddelanden Skattmästeriet har påbörjat arbetet med att driva in gamla kreditlistor från 2002, som sexet har letat fram.

SRD har under veckan gjort följande:

- Haft sitt första möte, vilket var lite mindre befolkat än vanliga möten, men gick bra ändå.
- Bestämt sig för att de ska ut och rekrytera nollan under nästa vecka, förhoppningsvis innan Safari.
- Börjat sälja märken som David ritat till aktiva SRD:are. Skitsnygga!
- Haft sitt andra Matte-Mat-Fik som verkligen fortsatte succén från v0. De gick med nästan 1500 kr i vinst, så nu ligger de över 2000 kr på två kvällar.
- SRD-ordförande har dessutom varit på möte med grundutbildningsberedningen (GUB) där de tog upp dokument med förslag på organisationsförändringar inom LTH. T.ex. så vill man att CDE ska bilda en gemensam utbildningsnämnd. I övrigt så innehåller det mest ekonomirestriktioner för institutionerna.

Ordförande och Cafémästare har pratat med E:arna om returburkar. Det verkar lovande - de kommer antagligen att returnera våra burkar, som om de vore deras egna, och därefter faktura



rerar vi dem på ett lämpligt belopp varje vecka. För det akuta läget har Brattmo och Jacob pratat med kåren, som kommer att ta emot alla våra burkar och ge oss kredit på gasquesalshyran, förutsatt att burkarna står på kåren senast på torsdag.

Jacob har pratat med Mats Cedervall om att flytta väggen, och det är grönt. Jacob har även tagit kopior på ritningarna över iDét, och nu måste vi bestämma oss för hur vi vill att det ska se ut. Därefter skickar vi ritningarna, med ändringsförslag, till Cedervall, begär in offerter från snickare, och sedan behöver vi bara pengarna.

Sexmästaren och ordförande har kopplat in industridiskmaskinen, och konstaterat att den fungerar, men att den antagligen saknar en vattenspärrande propp på insidan, och att den definitivt saknar ett avledningsrör för vatten på utsidan. De har också svabbat köksgolvet, bara för att de tyckte att det var kul.

Laban och Jacob har gått igenom mailsystemet och uppdaterat adresser. Allting är inte helt färdigt - bland annat saknas fornamn.efternamn för årskurserna 03 och 04, och fadderlistorna för 04, men förutom det är det bara små finjusteringar kvar för att allting ska se snyggt ut.

Emil Svärth har kontaktat Jacob angående Dimma, och sagt att han vill ha ett möte med sexmästare och ordförande ganska snart, för att sparka igång arbetet. Detta är bra.

Under ordförandekollegiemötet i fredags, dök en motion om att förbättra Pålsö Ängsblad upp (se bilaga 2 till S15), och även ett förslag om att sektionerna gemensamt ska anordna en lek- och tävlingsdag (bilaga 3, S15).

Back har lagt in en webmail på sektionens hemsida.

Ordförande har även satt upp krokar inne i köket, så att man kan låsa köksskåpen. Vi behöver fler hänglås om vi ska kunna låsa alla skåp samtidigt.

Jacob har rengjort köksfläktens filter. Det är någonting som behöver göras oftare - till exempel köra det i diskmaskin en gång i veckan. Listorna för intresseanmälan för kort in till iDét och för anmälan till HTM1, det senare tillsammans med kallelsen till samma möte har även de blivit uppsatta.

Semxmästeriet har anordnat en måndags pub (under föregående styrelse möte) och en pub i onsdags i samband med filmvisningen. I fredags ordnades sittningen A.L.O.H.A. som blev lyckad med mycket gyckel från de nya.

Offert har skickats ut till olika bryggerier och ölleverantörer för att se på ett långsiktigt samarbete.



Ett projekt har dykt upp från ett företag i Limhamn som har diskuterats med Jacob. Detta kan innebära en del pengar in till sektionen som i så fall är tänkt att gå direkt till köksbyggnationen.

- §8 Beslutsuppföljning
- Rutiner för kökets långsiktiga användning ströks då det är åtgärdat.
 - Uppdatera funktis, mail, webb, etc. med nya funktionärer ströks då det är åtgärdat.
 - Mail till roomservice ströks då det är åtgärdat.
 - Utöka spisparken ströks då det är åtgärdat för tillfället.
 - Ekonomihantering á la Tistel ströks då en grupp har blivit bildad och information i D'Du finns om det. Ekonomigruppen **beslöt** att träffas på torsdag lunch den 9/9.
 - MP3-arkivet (sortering, fixa spellistor) ströks då det är åtgärdat. Dock så ska de personliga mp3:orna som ligger i hemmapparna kastas då de tar mycket plats. De personer det berör ska först meddelas.
 - Industridiskmaskinen i köket ströks.
 - Styrelsefoton är påbörjat men satte klart till S16.
 - Design av iDét sattes till S16. Nicholas ska kolla upp rullgaller till köket. Sara ska kontaktas som hjälp för att designa köket.
 - Bardisk planeringsmöte sattes till torsdag kväll 17.15.
 - Caféläsk är påbörjat.
 - Det stora funktionärstacket ska ha möte på tisdag lunch.
- §10 Rapport från cafét
- Brattmo ska skriva in i Stora Excelbladet hur mycket som har blivit köpt och hur mycket pengar som finns för att få en uppskattning om hur bra det går runt.
- §11 Resultat från propagandamästerimöte
- Propagandamästeriet ska ta hand om hemsida-tävlingen. Alla förslag ska tas emot i bildformat och läggas upp för att få kritik. Därefter väljer propagandamästeriet det som de anser är bäst.
- David ville ha fler artister men då Daniel tillfrågades så ville han inte ha någon post.
- Fotoarkivet diskuterades och på grund av Personuppgiftslagen så ska alla människor tillfrågas innan de läggs upp i fotoarkivet.
- Alla nollor ska automatiskt läggas till i D'Du-prenumerationen.
- Anslagstavlan ska ordnas upp mer nya skyltar.



- §12 Utbyggnad av kök. Bjarneviks pappa ska tillfrågas om han kan komma och kolla på köket för att ge en offert.
- §13 Funktionärers telefonnummer Alla mästare ska samla in sina funktionärers telefonnummer och maila dem till Jacob så ska han lägga upp dem på inter-nwebben.
- §14 Ekonomigrupp HTM Gruppen är bildad och i D'Du så har det annonserats om fler människor. De som sitter i den så länge ska träffas på torsdag lunch 9/9.
- §15 Dagordning HTM Dagordningen måste göras. På denna ska detta finnas med; halv-årsbokslut, ekonomigrupp, godkännande av bokslut från 2003, halvårsverksamhetsberättelse, valberedningsrepresentanter -04, (ny) inspektor, industrimästare och övriga fyllnadsval.
- §16 Hantering av tomburkar E:arna ska ta hand om våra tomburkar. Detta då det gagnar både E:arna och oss.
- §17 Dimma Emil vill ha möte om Dimma, sektionen har även gamla obetal-da fakturor som Dimmastyret ska ta hand om.
- §18 Safarit Alla mästare ska göra iordning innan Safari sätter igång. Johanna rycker tillfälligt in som industrimästare. Det enda som fattas är stämplor.
- §19 Enkäten Det finns många intressanta saker på enkäten som kan vara värt att ses av mästarerna. Alla mästare uppmanas därför att kolla igenom enkäten.
- §20 Industridiskmaskinen Fungerar, men behöver lite fixande.
- §21 Tvättmaskin Kasia har donerat en gammal tvättmaskin. Luckan är sönder men annars fungerar den. Kan vara bra att ha för att tvätta skjortor och handukar.
- §22 Pålsjö Ängsblad Kåren har ett förslag om att Pålsjö Ängsblad ska göras om till en bättre tidning nu när kåren har sagt upp sin premuration på Lundagård. Kåren föreslår även att en heltidare ska anställas som heltidare till detta, vilket kommer innebära en höjning av terminsavgiften med ungefär 15kr/termin. Detta ska fullmäktige ta upp till diskussion på kåren och de ska även undersöka möjligheterna till detta. Styrelsen skulle även diskutera sig fram till en åsikt om detta.
- §23 Teknologatron Ordförandekollegiet har diskuterat fram en idé om Teknologatron. Detta kommer bli i påsk, med en stor ouveralletävling. Varje sektion kommer ha en tävling och idén är att få sponsoring från företag till priser.
- §24 Nästa veckas kock Nästa veckas kock är Brattmo.
- §25 Övrigt Inget övrigt.



§26 OFMA

Vid protokollet Justeras

Pernilla Andersson
Sekreterare

Jacob Gradén
Ordförande